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大学英语作文讲座通知范文 第一篇关于举办技术讲座的通知各会员单位：为了提高我市道路交通技术人员的专业技术水平，加强业内学术交流，促进我市道路交通行业设计、施工、建设、管理等方面的科学创新发展。根据市城市交通协会20工作计划，协会拟定于年4月...
大学英语作文讲座通知范文 第一篇
关于举办技术讲座的通知
各会员单位：
为了提高我市道路交通技术人员的专业技术水平，加强业内学术交流，促进我市道路交通行业设计、施工、建设、管理等方面的科学创新发展。根据市城市交通协会20工作计划，协会拟定于年4月6日举办技术讲座。讲座有关安排如下：
一、时间：
20_年4月6日午时：14:30，14:00开始签到。
二、地点：深圳市南山区侨香路4068号智慧广场A栋1单元19楼
三、讲座主要资料：
1、美国生态修复工程专家主讲三新技术在公路工程中的应用。
(1)岩质和土质道路边坡快速复绿方案;
(2)道路路基生态支挡结构(重力式、加筋土);
(3)沥青路面加筋结构;
2、深圳市飞尚众成科技有限公司徐福材、郑伟锋主讲结构健康监测在交通基础设施项目的施工和管养中的应用。
四、参加人员：
各单位分管工程技术工作的领导及工程技术人员。(人数不限)
五、请你单位于4月5日上午12:00时前将参会回执传至我协会。
特此通知。
xx市城市交通协会
20_年3月30日
大学英语作文讲座通知范文 第二篇
Our school life I don\'t think our school life is rich and colorful, because we have so many classes every day, I want to know whether we can change our school life. You see, from Monday to Friday, I have to stay at school. The only relaxation is listening to the radio or playing ball s on weekends.
We need to go to school and I know that studying hard is good for me now As the saying goes, _all work and no play makes Jack a dull boy_. I want to go into nature. I hope we can have more activities, such as visiting museums, participating in various competitions, listening to some lectures and so on.
Is it just a dream.
中文翻译：
我们的学校生活我不认为我们的学校生活是丰富多彩的，因为我们每天都有那么多的课，我想知道我们是否可以改变我们的学校生活你看，从周一到周五，我必须呆在学校唯一的放松就是在周末听收音机或打球赛，我们需要去学校上课，我也知道现在好好学习对我们很重要，俗话说“只工作不玩耍，聪明的孩子变傻”。我想走进大自然我希望我们能有更多的活动，比如参观博物馆，参加各种竞赛，听一些讲座等等。这只是一个梦吗。
标签：
大学英语作文讲座通知范文 第三篇
Dear teachers and students, please note that I have a notice to help us learn more about the Internet. The student union will hold a lecture. Professor Li Meng of the computer department of Shanxi University will give us a lecture on how to learn through the Internet.
This lecture will be held on Wednesday and will start from the room of the library building on January 10. Any computer enthusiast is welcome to attend the lecture. Please bring your questions to computer learning.
Professor Li will give us time to ask questions. Don\'t forget to come on time. Thank you for your attention.
中文翻译：
李教授会给我们腾出时间来提问。别忘了准时来。谢谢您的关注。
大学英语作文讲座通知范文 第四篇
Notice there will be a lecture on education in April notice this Saturday afternoon to afternoon there will be a lecture on American education in the room, which will be presided over by Professor Smith, who is from the United States. Everyone is welcome to come on time and bring pens and notebooks. Thank you for your April pet.
中文翻译：
通知xx月将有一个关于教育的讲座通知本周六下午到下午在房间里有一个关于教育的演讲将由史密斯教授主持，他来自，欢迎所有人准时前来并带上笔和笔记本谢谢你xx月的宠物。
大学英语作文讲座通知范文 第五篇
NOTICE
Our class will go to the Red Star Farm to help the farmers to pick the apples to morrow morning. We ll meet outside the school gate at 6:30 tomorrow morning and will go to the farm by bus. We 1! have lunch on the farm. You d better put on your old clothes. Please get to school on time tomorrow morning.
The Headmasters Office
例文二点评
这是关于明天去农场劳动的\'书面通知，所以大部分句子用一般将来时。这份通知从行文上看，通知的三大部分一应俱全。如标题部分是NOTICE;正丈部分中的活动内容是“go to the Red Sta，Farm，help the farmers to pick the apples”;参加的方式和要求是“meet outside the school gate at 6:30 tomorrow morning，go to the farm by bus，have lunch on the farm，put on your old clothes”等;参加这项活动的对象是“our class”，该活动的时间是“March 12th”;发通知的单位名称是“the headmasters office”;通知的时间是“March 11th”。
大学英语作文讲座通知范文 第六篇
The sports meeting which was to take place this Saturday has to be put off because of the heavy rairi these days。 All students are required to come to school on Saturday morning as usual，but there will be no class that afternoon。 Weather permitting，the sports meeting will be held next Saturday morning。 Members of the school ping-pong team must come to the Ping-pong Ha]] at 4:30 this Saturday afternoon。 Ping-pong stars from Wuhan will come and give special training and coaching then。
Office of Physical Education
10th April，20xx
由于近日连降大雨，我校原定本周六举行的运动会将作延期。同学们周六早晨照常到校上课，周六下午停课。如果天气允许的话，运动会将在下周六早晨举行。学校乒乓球队的队员们请本周六下午4：30到乒乓球大厅受训。武汉的乒乓球健将们将为你们做专门指导。
校体育办公室
大学英语作文讲座通知范文 第七篇
NOTICE
We\'re going to have interesting activities in the school library at 8:00 on November 20, . By then,some of us will read poems and some will tell stories. You can also hear wonderful singing and watch beautiful dancing there. We hope all the senior students can come and join in the activities. All the headmasters will be invited to our activities as representatives of teachers. Please get one performance ready because some of you will probably be asked to give us one .
Students of Class3,Senior2.
November 11,20_.
大学英语作文讲座通知范文 第八篇
Hello everyone, please note that Dr. Qian will give us a lecture on life, which is a very meaningful topic. During the lecture, we can communicate with Dr.
Qian, so that we can learn more about our own life. The lecture will be held in the conference hall. It will start at PM and end at PM.
It will last for about an hour. All students in our department can attend the lecture.
中文翻译：
大家好，请注意，钱医生将为我们做一个讲座，这个讲座是关于生命的，这是一个非常有意义的主题，在讲座期间，我们能够与钱博士进行交流，这样我们可以了解更多关于我们自己的生活。讲座将在会议厅举行，时间是下午点开始，下午点结束下午，持续一小时左右，我们系所有学生都可以参加这次讲座。
大学英语作文讲座通知范文 第九篇
为了提高台职工的健康意识，帮助大家正确认识及妥善处理一些常见病及心脑血管突发疾病，特聘请_疑难重症专家王晓非主任为全台职工做健康讲座及健康咨询，具体安排如下:
1、时间：20____年____月____日（周五）9：30
2、地点：台多功能厅
离退休人员乘车安排：8：30在中关村金白领发车，8：40途径29号楼招待所（为同一辆车），11：00离退休人员在A座北门乘坐班车返回。
欢迎全台职工及学生参加，请大家相互转告！
国家天文台综合事务部
20____年____月____日
【关于讲座通知汇总六篇】
大学英语作文讲座通知范文 第十篇
讲座通知
主题：机构改革解读及公共管理实务
主讲嘉宾：xxx，xx市委党校副校长
时间：4月21日(周六)15：00-17:00
地点：xx楼北208
主办单位：公共管理学院
协办单位：公共管理学院研究生会
嘉宾简介：
xxx，行政学博士（管理科学与工程博士后），主要从事服务型政府建设以及廉政制度建设研究，现任xx市委党校副校长。
资料简介：
1、本轮机构改革的背景
2、本轮机构改革的主要资料
3、机构改革在实施过程中的障碍
4、地方政府治理实务
大学英语作文讲座通知范文 第十一篇
Attention please, everyone,Our class will go to have a physical examination in Peoples Hospital on Saturday, 10th May. Well meet at the hospital gate at 7:45.. It is not far from our school. Its about fifteen minutes may either walk there or go there by bicycle.
The examination will begin at 8:00. We are not allowed to eat or drink anything before the examination. Keep quiet there and listen to the doctors and nurses. After the examination you may go home.
大家请注意，我们班将于5月10日星期六去人民医院做体格检查。我们七点四十五分在医院门口见面。离我们学校不远。步行大约15分钟。你可以步行去那里，也可以骑自行车去那里。
考试8点开始。考试前我们不准吃任何东西或喝任何东西。保持安静，听医生和护士的话。考试后你可以回家了。
大学英语作文讲座通知范文 第十二篇
NOTICE
We\'re going to have interesting activities in the school library at 8:00 on November 20, . By then,some of us will read poems and some will tell stories. You can also hear wonderful singing and watch beautiful dancing there. We hope all the senior students can come and join in the activities. All the headmasters will be invited to our activities as representatives of teachers. Please get one performance ready because some of you will probably be asked to give us one .
20_年11月20日早上8点我们打算在学校图书馆开展一个有趣的活动。 到那时，我们中的.一些人会读诗，一些会讲故事。你也可以在那里听到美妙的歌声，看到优美的舞姿。我们希望所有高年级学生可以来参加这个活动。所有的班主任将被邀请来参加我们的活动并作为教师代表。请大家准备好一个节目，因为你可能会被要求表演一个节目。
Students of Class3,Senior2.
大学英语作文讲座通知范文 第十三篇
校园各部门、二级学院：
为了营造浓厚的学术氛围，更好地促进我校学科建设的发展，特邀请澳大利亚格里菲斯大学xxx研究所建立者，中国xxx民族大学药学院荣誉教授，澳大利亚技术和工程科学院会员，澳大利亚皇家化学协会会员xxx教授作专题学术讲座，具体通知如下：
时间：11月4日（星期五）上午8:30
地点：xxx校区大学生活动中心317会议室
报告题目：
教授学术讲座：xxx；
教授学术讲座：经典瑶药的基础和应用研究；
博士学术讲座：桃仁油改善动脉粥样硬化及调节组织因子表达的研究；
博士学术讲座：广西海洋生物中的活性化合物调查；
欢迎校园广大师生踊跃参加，并请各单位、部门用心组织人员参会，参会人员请提前10分钟入场完毕。
学科建设办公室
月3日
大学英语作文讲座通知范文 第十四篇
关于举办学术讲座的通知
院属相关单位：
为推进我院产学研合作，提高人才培养质量，学院定于12月7日举办学术讲座。现将有关事项通知如下：
一、讲座时间
12月7日（星期四）午时3：30
二、讲座地点
城中校区3-408学术报告厅
三、讲座主题
政行企校协同育人机制探索与实践——以长江大学动物科学学院产学研合作为例
四、主讲人
XX动物科学学院副院长XX
五、参加人员
1.分管教学工作的副院长
2.各系（部）中层干部、教研室主任
3.教务处、学生工作处、招生与合作教育处、就业与校友工作处和实验室与资产管理处中层干部。
六、有关要求
1.参会人员须提前10分钟到会签到。
2.参会人员要遵守会场纪律，将手机调到静音或震动状态，坚持会场安静、安全、整洁。
3.教务处负责考勤，不能参会的人员，须提前办理书面请假手续。
学院办公室
教务处
20XX年12月6日
大学英语作文讲座通知范文 第十五篇
Announcement / notice announcement lecture theatre attendance announcement girls and boys / ladies and gentlemen, may I invite you to attend / please note that I have been informed / I am glad to tell you that the English lecture will be held in the lecture hall / theatre from Friday afternoon to afternoon on March 1. The theme of Professor Li Ping of Peking University is how to learn English well. You can take notes, if you like, in class Please attend on time / don\'t be late.
Thank you for your notice.
中文翻译：
公告/通知公告讲座剧院参加通告女孩和男孩/女士们先生们，我可以请你们出席吗/请注意请我收到通知/我很高兴地告诉你们，xx月xx日星期五下午到下午在演讲厅/剧院举行英语讲座北京大学李平教授的主题是如何学好英语你可以做笔记，如果你喜欢的话，你可以在课后提出任何关于英语学习/学习的问题请准时参加/不要迟到。谢谢///通知。
大学英语作文讲座通知范文 第十六篇
讲座通知
1、讲座题目：调查性报道的选题策划和采访技巧
讲座时间：11月10日（周四）下午15：00
讲座地点：文一楼119会议室
主讲嘉宾：xxx（原“xxx”栏目总策划人）
2、主题：多元文化世界中人类尊严的伦理学
主讲人：xxx
讲座时间：月15日14:30
讲座地点：文一楼119
主讲人简介：xxx
3、主题：新闻传播学研究生如何开展学术研究
xxx陈世华博士（南昌大学新闻与传播学院副教授）
讲座时间：年11月15日19：00
讲座地点：文一楼119
大学英语作文讲座通知范文 第十七篇
主讲人：xx
xx师范大学文学院副教授
资料：信息化环境下的课程设计——以文学批评课程为例
时间：6月16日周四午时3:00
地点：图书馆会议厅
主办单位：教务处教师发展中心
欢迎广大师生参加
教务处
XXXX年6月13日
通知格式20_-07-09
通知 范文20_-07-27
通知范文评析20_-08-19
通知范文20_-09-16
通知格式范文20_-09-26
大学讲座心得体会20_-05-04
讲座的新闻稿20_-05-06
党员干部学习讲座20_-05-18
学校讲座新闻稿范文20_-05-08
素质教育讲座心得体会20_-05-06
大学英语作文讲座通知范文 第十八篇
为进一步推动我校创新xx教育改革，提升应用型人才和创业型人才的质量，加强地方应用型高水平大学建设，进一步帮忙在校大学生培养创新创业意识，端正创业动机，在“大众创业，万众创新”的氛围下，实现自我价值。次讲座是“创享青春大讲堂”系列讲座之一。
一、题目：思路决定出路
二、主讲人：一鸣惊人----青年企业家张一鸣
三、时间：XXXX年6月6日晚上7：00
四、地点：南校区二教楼第二报告厅
五、参会对象：
黄山学院XXXX年创业模拟实训班全体学员、各学院学生代表与辅导员代表、创业者协会成员、有创业兴趣的所有学生及教职工。
张一鸣，喜相随商贸有限公司和喜相随投资担保有限公司两家公司的老总。还成立了一鸣书画院、黄山通祥文化传媒有限公司，并和朋友一齐注册成立了浙江易坤创业投资股份有限公司和浙人投资股份公司。现已拥有上亿元资产。
七、请参加人员提前10分钟到场，并做好考勤工作。
特此通知
创新xx教育学院
xx年6月6日
大学英语作文讲座通知范文 第十九篇
讲座通知
各勘察设计单位：
为进一步提高建设项目施工图审查质量，解析规范标准，交流设计、图审优秀经验和做法，现决定举行抗震设计专题讲座暨设计图审交流会。讲座邀请苏州市建筑设计研究院xxx院长（教授级高工）主讲，题目是《抗震设计中应注意的几个问题》。现将相关事项通知如下：
一、会议时间
12月6日（下周二）下午2：30.
二、会议地点
xx市住建局（地址：xxx）三楼会议厅。
三、出席人员
昆山市各勘察设计单位相关专业人员。
xx市建设工程设计施工图审查中心
二0一一年十一月三十日
大学英语作文讲座通知范文 第二十篇
Just like my temper, I really hope we can get closer. What can I do? My sincere Li Xiaohua dear ralfei is a middle school student. I write to tell you my problems, which have troubled me for a long time.
This is my relationship with me. My mother is a university professor. She works very hard.
She is very strict with me, but she is too busy and has almost no time I love her when I talk to me. My grades are good, but I\'m still a little afraid of her, because she is easy to lose her temper. I don\'t know how to communicate with her.
Maybe it\'s because we seldom sit down to exchange feelings and ideas. I hope we can know more about each other and better understand each other. I hope we can get closer.
I can look forward to your blessing. Sincerely Li Xiaohua. A notice, boys and girls, I can invite you.
There will be a lecture on information and English learning at 3:30 . on Friday by Mr. Li Hua, a famous teacher of English department.
There must be some enlightening and interesting things. We can get more information from it. I think it will improve our English learning to a new stage.
Anyone who wants to participate in it can come to the room to take notes and discuss. Thank you Construction site competition Shenzhen South Road February, dear Mr. Margaret I, I\'m glad to know that your hotel needs 10 waiters.
I want to be a member of Shenzhen south road. Dear Mr. margareti, I\'m glad to know that your hotel needs 10 waitresses.
I want to be one of them. I\'m a 20-year-old Chinese girl. I was single.
I started school when I was six years old. I didn\'t go to primary school at that time 。 I went to Shenzhen middle school after graduation. I became an ordinary worker on a construction site.
I became a postman when I was 20. I have been learning English in school for many years. I have been learning English since I left school.
Now I can speak fluent English and type well. I like singing and dancing. Last year I won the first prize in the singer competition in the city.
Can you give me a position in your hotel? Looking forward to your reply.
中文翻译：
就像我的脾气一样，我真的希望我们能走得更近一点我能做什么，我真诚的李晓华亲爱的拉尔菲是一名中学生我写信告诉你我的问题，困扰了我很长时间，这是我和我的关系我的母亲是一个大学教授，她工作非常努力她对我要求很严格，但她工作太忙，几乎没有时间和我说话我爱她，我的学习成绩也不错，但我还是有点害怕她，因为她很容易发脾气我不知道该怎么跟她交流也许是因为我们很少坐下来交流感情和想法我希望我们能知道更多地了解彼此，更好地了解彼此，我希望我们能更近一点，我能期待你们的祝福，真诚的李晓华。一个通知，男孩和女孩们，我可以请你们参加。星期五下午三点半有一个关于信息和英语学习的讲座由英语系著名教师李华先生所作，一定会有一些有启发性和趣味性的东西，我们可以从中得到更多的信息，我认为它将把我们的英语学习提高到一个新的阶段任何人想参加它都可以来房间做笔记和讨论，谢谢你：：：：：：建筑工地竞赛深圳南路xx月号亲爱的MargaretI先生很高兴知道贵酒店需要10名服务员我想成为深圳南路的一员亲爱的MargaretI先生很高兴知道贵酒店需要10名女服务员我想成为其中一员我是一名xx岁的中国女孩我单身我xx岁时就开始上学了，那时我还没有上小学。
我毕业后去了深圳中学学习。我在一个建筑工地上当了一名普通工人。我xx岁时当了一名邮递员。
我在学校学了多年英语，离开学校后一直在学英语现在我能说一口流利的英语，打字也很好。我喜欢唱歌和跳舞。去年我在全市业余歌手比赛中获得了一等奖。
你能让我在你的酒店里有一个职位吗？期待你的答复。
大学英语作文讲座通知范文 第二十一篇
Attention please：
In order to keep our library in good order, we make some rules of borrowing books. Everyone in our school must obey them.
(1) The library opens from 3：00~5：00 .
(2) Everyone must use his own card to borrow books.
(3) Everyone can only borrow one book from the library once.
(4) Every book may be kept for a month. If you want to keep it longer, you must
renew it .
(5) If someone loses the books, he must pay for them.
(6) Some important books are not allowed to be taken out of the library. We hope
all of the classmates keep the rules strictly and we also hope that our library
will take on a new look very soon.
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
